
Členská schůze 2024 – zápis a zpráva o činnosti organizace 
 
Datum: 27. dubna 2024 

Za období: květen 2023 – duben 2024 

 
Program: 

1) zahájení + prezenční listina 
2) zpráva o činnosti organizace 
3) zpráva o stavu financí a hospodaření organizace 
4) zpráva kontrolní komise 
5) návrh plánu práce 
6) návrh finančního rozpočtu 
7) volby 
8) diskuze 
9) schválení usnesení 

10) poděkování a závěr 
 
1) zahájení + prezenční listina 

-předseda p. Fér přivítal přítomné a představil výbor organizace a důvěrníky novým členům 
-p. Sihelník s p. Vrbou sestavili prezenční listinu a bylo konstatováno, že členská schůze je 
usnášeníschopná 
-byli rozdány členské známky a věstníky přítomným členům  

 
2) zpráva o činnosti organizace 

-p. Fér přednesl zprávu o činnosti v organizaci a situaci v osadě za minulý rok a také celkově shrnul 
dění za uplynulé volební období: 

2023: 
březen -na začátku roku došlo k vloupání do chatky p. Navrátila ve spodní části osady, od té doby je 

klid 
-oprava hlavních nádrží a změna v harmonogramu napouštění vody ve spodním úseku 
(místo pí. Pištorové pouští vodu p. Navrátil) 

květen -brigáda na spodní cestě, byla vysypána část cesty štěrkem  
červen -rekonstrukce a natření horní vjezdové brány 

2019-2023: 
2020 -rekonstrukce pramene a přívodů k nádržím, zakrytí pramene 

 -stavba staré lávky přes Chrochvický potok 
 -kácení poškozených stromů u skladu a vyřezání průjezdního profilu na horní cestě 
 -pandemie COVID a problémy s ní spojené a velké změny vlastníků pozemků 

2021 -opravy bran do osady a sjednocení zámků 
 -rekonstrukce horní cesty-srovnání bagrem a vysypání štěrkem 
 -zpřehlednění a úpravy internetových stránek osady 
 -zahájení řízení o připojení k elektrické síti 

2022 -na naší žádost proběhla oprava příjezdové cesty k osadě z Mendelovy ulice Magistrátem 
města Děčín 

 -účast v připomínkovém řízení k studii EIA ohledně dálničního přivaděče 
 -kácení a vyřezání průjezdního profilu na spodní cestě 
 -srovnání spodní cesty bagrem, příprava odstavné plochy a obnova rigolu podél cesty 

 
 



3)zpráva o stavu financí a hospodaření organizace 
-p. Fér sdělil přítomným smutnou zprávu o smrti pokladní pí. Muškové 
-pokladna a veškeré dokumenty byly předány od pozůstalých, externí účetní zpracovala účetní 
závěrku a přislíbila pomoc i do budoucna 
-p. Fér přednesl zprávu o hospodaření s majetkem a seznámil přítomné s výsledky účetní závěrky a 
stavem finančních prostředků 

 
4)zpráva revizní komise 

-předseda revizní komise p. Pokorný přednesl zprávu revizní komise 
 
 
5)návrh plánu práce 

-tajemník p. Štěpánek představil návrh plánu práce pro následující období: 

 pokračovat v rekonstrukci spodní cesty, dosypání kolejí štěrkem 

 údržba odtokových rigolů a zakrytí průstupů u branek a přes cestu 

 ev. rekonstrukce spodní brány a rigolu podél ní 

 zakrýt zborcenou studnu u parkoviště 
 
6)návrh finančního rozpočtu 

-předseda p. Fér představil návrh finančního rozpočtu na následující období 
 
7)volby 

-nepřihlásili se žádní noví kandidáti do funkcí organizace než stávající členové 
-hlasováním byli jednohlasně zvoleni a potvrzeni ve funkci stávající členové výboru a kontrolní 
komise na následující volební období 

Ondřej Fér, předseda 
Jan Štěpánek, jednatel 
Miroslav Sihelník, hospodář 
Pavel Pokorný, předseda kontrolní komise 
Václav Klofák, člen kontrolní komise 
Jindřiška Ratajová, člen kontrolní komise 

 
8)diskuze 

-diskuze se vedla především ohledně plánování brigády na rekonstrukci spodní cesty, byl určen 
termín na 18.5. 2024 
-dalším bodem diskuze bylo opětovné prodloužení lhůty pro realizaci připojení k elektrické síti do 
prosince 2024 
-závěr diskuze se dotkl zvýšení členského příspěvku ČZS a problémů spojených s přeměnou 
organizace na společenství vlastníků 

9)schválení usnesení 
-hlasováním byl jednohlasně schválen návrh finančního rozpočtu, plánu práce i usnesení členské 
schůze 

 
10)poděkování a závěr 

-předseda p. Fér poděkoval na závěr všem členům výboru, důvěrníkům a všem, kteří se podílí na 
chodu organizace…stejně tak všem přítomným za účast a ukončil členskou schůzi… 

 


